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Toni Polidano vol donar continuïtat al projecte del SantCu femení però assegura que vindran
reforços

L'entrenador del femení del Sant Cugat FC, Toni Polidano,
vol donar continuïtat al projecte de Tono Cadevall de la
temporada passada però assegura que hi haurà un o dos
reforços per línia. 

El bloc de jugadores del Sant Cugat FC que ha aconseguit l'ascens a Preferent després de tres temporades
perseguint-lo continuarà a les files de l'equip la temporada que ve. Més enllà de les arribades, el tècnic ha
assegurat que l'equip seguirà jugant un futbol molt similar al que han practicat fins ara. Polidano ha explicat
que el futbol de posició de les santcugatenques li agrada molt i només vol afegir-hi alguna modificació amb
l'objectiu de reforçar la competitivitat de l'equip. De moment, però, ha afirmat que l'objectiu de l'equip de cara
a la temporada que ve és consolidar-se a la categoria.

Toni Polidano: L'objectiu és mantenir-se. Volem consolidar-nos en aquesta categoria.

L'entrenador, a més, s'ha mostrat molt satisfet amb l'acollida del club i de la plantilla, i ha assegurat que
qualsevol de les arribades haurà d'anar en sintonia amb el grup humà de l'equip.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/esports/futbol/129387.html
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